
 

 

 
 

Studentrådet ØK 
        

Møtereferat Studentrådet ØK 
Dato:  12.04.23 
Tid: kl.16:15 -18:00 
Sted: M52 på Adolf Øien og på Teams 
   
Til stede: Eline Bodin (FTV), Siri Marte Persson (FTV), Benjamin Andre Pettersen 
(FTV), Sofia Lissette Hognestad (ISØ), Emma Aurora Skaar (ISØ), Oda Haugen 
Wiklund (IØTG), Erik Johansen (AU), Christian Rustad (IØT), Cecilie Strandman 
(IIF), Bjørn Ivar Øye (HHS) 
 
Frafall: Sten Arthur Gustav Agnalt (HHS), Ida Thorstensen Nilsen (IIF), Kasper 
Solberg Lislevand (FTV), Martin Hadland Balke (ITV IØTG), Marthe Kirkeby (IØT) 
Møteleder: Eline Bodin 
Referent: Kristin Eggen 
 
Saksliste: 
Møtereferat 22.02.22 og møteinnkalling 12.04.23 ble godkjent i møte. 

 

Runde rundt bordet, nevn gjerne litt om hvordan stemningen er blant studentene 
ved instituttet ditt og hva dere har jobbet med siden sist relatert til vervet. 

IØT- Gjennomført valg av ITV. Div tilknyttet nytt campus, inkl. ekstraordinært 
instituttstyremøte. Tatt kampen om studentassistent /læringsassistent-lønn. 
Gjennomført dialog-møte med instituttet. Kartlagt prosess rundt innføring av 
kjønnspoeng for jenter ved Indøk. 

HHS – Deltatt på jevnlige møter med administrasjonen, instituttet og drift. Jobbet for 
å få inn et bordtennisbord på skolen. Kommet videre i arbeidet med å gjennomføre 
den psykososiale undersøkelsen. Gjennomført valgperiode og fått valgt inn ny ITV på 
HHS. 

ISØ – Møte med KTV-ene (diskuterte klassekassene og fordeling). Driftsmøte med 
Handelshøyskolen (info skjerm). Stått på stand på Dragvoll for å informere om 
breddeår i samfunnsøkonomi. Undervisningspris. Psykososial undersøkelse. Valg, 
stått på stand og fått ny FTV for Eline og bachelor ITV for Sofia. Generalforsamling 
med linjeforeningen. Rådsmøte med linjeforeningen.  

AU – Jeg har som vanlig vært i møte i Utdanningsutvalget, der vi har diskutert 

hvordan vi skal jobbe videre med anbefalingene fra NOKUT-tilsynet og Rektors 

anbefalinger for videre kvalitetsarbeid. Våre vedtatte prioriteringer ble tatt godt imot, 

og vi arbeider videre med hvordan vi skal få det på agendaen flere steder på NTNU.  



Videre har jeg også vært i NTNU sitt Dimensjoneringsutvalg, hvor vi frem mot høsten 

skal jobbe med å finne noen tydelige indikatorer for å styre omfordelingen av 

studieplasser på NTNU, som tar høyde for faglige vurderinger som 

utdanningskvalitet, læringsmiljø etc. Dette blir et spennende og vikt og arbeid (og litt 

nerdete). 

Jeg har også vært en gledelig tur innom dekanmøtet og kommentert studentenes 

perspektiv på regjeringens Utsynsmelding, hvor det er viktig å se dette i 

sammenheng med finansiering av sektoren og dimensjonering av studietilbud på 

NTNU. 

Kost oss med valg den siste tiden også, som har tatt mye tid. Gleder meg til å bli 

kjent med alle nye tillitsvalgte! 

Skal også til helga delta på Norsk studentorganisasjon sitt landsmøte i Tønsberg, 

hvor vi skal få bidratt til den nasjonale studentpolitikken, NSO skal nå jobbe for at 

utdanningsinstitusjonene får tilstrekkelig med rammer for å kunne nå klima- og 

bærekrafts-målene innen 2030, og det er vi fornøyd med! 

IØTG- Holdt på med valg, stått på stand i Topas og hengt opp plakater på campus. 
Under valgperioden brukte vi sosiale medier til å oppfordre folk til å stemme + QR 
koder rundt på campus  

IIF- Siden sist har vi hatt KTV-møte, hvor vi snakket om valget og stemningen 

generelt på instituttet. 

Vi har også kontaktet mange aktuelle kandidater til ITV-stillingen, men det var 

dessverre ingen som valgte å stille. 

I tillegg har vi deltatt på studentparlaments-møter. 

Jeg er også med i den periodiske evalueringen av BØA for foregår nå i vår. 

 
ØK-sak 12/23 Valgresultatet og gjennomføring av suppleringsvalg 

Benjamin presenterte saken. Lavt valgresultat. Mye som skjer for tiden, med blant 

annet studentekskursjoner.  

 

Valgresultater og generell oppslutning: 

Kristi Bjørhusdal som neste FTV for ISØ, (3,71%). 

Serena Manoiu som ny ITV for IØT-Gjøvik, (8,91%). 

Amund Andreassen som ny ITV for IØT, (2,67%) 

Sondre Nybø Lind som ITV for ISØ, (8,59%)  

Nora Margareta Næss som ny ITV for HHS, (8,31%)  

 

• Dessverre så var det ingen som stilte som ITV for Ålesund eller FTV for IØT. 

•  Vi må derfor arrangere et suppleringsvalg. Neste uke må vi prøve å rekruttere 

nye kandidater.  

• Uke 17- mandag til torsdag blir det satt opp et nytt elektronisk valg. Husk å 

stemme. 



 

Innspill: 

• ISØ fornøyd med resultatene. 

• Fint om dere legger ut resultatene fra i fjor for sammenligning. 

• Cecilie IIF kan sitte som ITV til ny er på plass. 

 

ØK-sak 13/23 Utdeling av velferdsmidler  Utsatt til neste SR-ØK 

Kasper Lislevand presenterte saken. Totalt for 2023 skulle vi dele ut 150.000kr i 

velferdsmidler, 100.000kr i vårsemesteret og 50.000kr i høstsemesteret. Dette 

semesteret delte vi ut ca. 64.000kr som følge av at mange av søknadene var for dyre 

per person, var utydelige eller at de ikke var alkoholfrie. Etter søknadsfristen gikk ut 

har vi mottatt søknader om støtte til gode arrangementer, men besluttet å ikke dele ut 

etter søknaden fordi de kan bli oppfattet som urettferdig. Vi har diskutert internt om vi 

skal, i fra neste semester, holde søknadsskjemaet åpent og dele ut velferdsmidlene 

til det er tomt.  

 

ØK-sak 14/23 Hvordan ha kontakt med instituttet og ledelsen - Erik 

Erik Johansen presenterte saken om hvordan/hvorfor man bør bygge en god relasjon 

til instituttet sitt for å få gjennomslag. 

Se presentasjonen 

 

Case-sak: 

Dere ønsker at det skal settes av midler til fagligsosiale arrangementer som 

linjeforeningen og instituttet kan arrangere sammen. 

Hvordan går dere frem med dette? 

Hvordan bruke relasjonene deres? 

Innspill: 

• Ta kontakt med personer i organisasjonen som er lett å komme i dialog med. 

• Viktig å legge frem konkrete tiltak med begrunnelse i undersøkelser. 

• Jobbe for at det utarbeides et felles dokument med instituttet (årsplan) hvor 

det kan settes av penger til sosiale og faglige arrangement (kanskje også faste 

arrangement). Da slipper man å spørre/ argumentere hvert semester, men 

kunne referere til allerede eksisterende avtaler.  

ØK-sak 15/23 Hvordan har veiledere fungert på bachelor/masternivå 

Eline Bodin presenterte saken. Hvordan gjennomføres veiledning til bachelor og 

masteroppgaver på instituttene. Har hørt fra ulike bachelorgrupper at det kan være 

veldig ulikt fra veileder til veileder hvor mye innsats de legger i det og vi ønsker derfor 

å finne mer ut hvordan dette fungerer i praksis. Vi lurer derfor på om dette er noe 

som har vært et problem blant deres studenter? 

 

Innspill: 

IØT – industriell økonomi holder på å kartlegge dette. ITV IØT skal etterspørre 

resultater og orientere om dette til SR-ØK. 

AU- det skal forventes et minimum av veiledning ved bachelor og masteroppgaver. 
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IØT – hva er god kontakt og opplevd faglig kompetanse ved veiledning. 

ISØ - det kan være språklige utfordringer for veileder/student. Det bør forventes/ 

stilles krav til god kvalitet på studentaktivitetene også. Viktig at studentene viser hva 

de har lært, jobber selvstendig og bruker veiledningen på en god måte. 

AU- Studenttinget har vedtatt en utdanningspolitisk plattform hvor det er et punkt om 

veiledning. «Alle studenter skal ha tilgang på faglig veiledning fra vitenskapelige ansatte. Alle 

studenter som skriver en selvstendig, større oppgave skal ha en dedikert veileder og det skal signeres 

samarbeidsavtale for veilederforholdet.» 

AU- viktig at ITV jobber for at instituttene prioriterer og jobber for god veiledning på 

større oppgaver.  

FTV-ene vil følge opp saken med fakultetet.  

ØK-sak 16/23 Fakultetets respons til studiebarometeret  

Benjamin orienterte om saken. I den siste tiden har studiebarometeret blitt diskutert i 

ulike fora og vi vil kort oppsummere hvordan fakultetet forholder seg til denne da 

antallet respondenter i undersøkelsen er lav og mange på fakultetet mener at de 

synes det kan være utfordrende å arbeide videre med tallene. Videre opplever de at 

det kan være misvisende spørsmål i undersøkelsen og vi lurer derfor på om det har 

vært en utfordring hos dere.  

 

Innspill: 

• Lavt antall respondenter. 

• Undersøkelsen kan brukes som en indikasjon på hva som bør arbeides videre 

med. Dette spesielt i forbindelse med akkrediteringen. 

• Flere forslag til hvordan man kan øke antallet ved neste undersøkelse. 

• Sette av hele forelesningstimer for å fullføre undersøkelsen. 

• Mulig også å gjennomgå spørsmålene i undersøkelsen med studentene i 

etterkant for å høre hvordan de har tenkt når de har svart. 

• Større dialog med vitenskapelige ansatte og studenter. 

• Det er kunnskapsdepartementet som har ansvar for undersøkelsen og NTNU 

har ansvar for å distribuere undersøkelsen.  

• Fakultetet HF og SU samarbeider med Studentrådene for at flest mulig av 

studentene skal gjennomføre undersøkelsen. 

• Hvordan jobbe med synlighet av undersøkelsen? Studentene må vite hva 

resultatene brukes til, hvorfor skal studenter svare på undersøkelsen. 

• Studenttinget, er opptatt av å jobbe med synlighet. 

• Ved periodiske evalueringer kan man bruke studiebarometeret. Hvilke tiltak 

bør settes inn. 

• Engasjere de tillitsvalgte i distribuering av undersøkelsen. 

• Nokut har hatt en egen gjennomgang av undersøkelsen. 

 

 

 

 



ØK-sak 17/23 FTV oppdaterer  

Siri gav en oppdatering om saker. 

Opptaksundersøkelsen:  

• Vi har utarbeidet en undersøkelse, men fikk tilbakemelding fra fakultetet om 

svak metodisk kvalitet. Undersøkelsen vil bli ferdigstilt før sommeren, men blir 

gjennomført høsten 2023. 

 

Psykososialundersøkelse status:  

• ISØ -vanskelig å få folk til å svare.  

• IIF har ikke gjennomført.  

• HHS skal gjøre det de nærmeste dagene. 

 

Thønna status: 

• Ettersom fakultetet har betalt leien til Thønna er det besluttet at kjelleren skal 

åpnes for alle studentene på ØK. Rannveig Helene Pedersen, seksjonssjef 

fakultetet ØK, har tatt kontakt med arealkontakt ved fakultetet. Det vil bli satt 

ned et utvalg, hvor det vil sitte studentrepresentanter. Det skal være en ryddig 

og åpen prosess som fakultetet har ansvar for. 

 

Oppstartsseminar høsten 2023: 

• 15.-17. september 

• Sett av datoene allerede nå. Det er obligatorisk oppmøte for alle medlemmer 

av SR-ØK 

 

Student Buddy NTNU:  

• NTNU skal dele ut prisen NTNU student Buddy for 2023 til personer eller miljø 

ved NTNU som har gjort en særlig innsats for å skape tilhørighet og et godt 

læringsmiljø for studentene. 

• Se tidligere utsendt e-post Nominasjon til Studentbuddy-prisen 2023  

• Kjenner dere noen som du bør nomineres? 

 

Velferdstinget: 

• Neste torsdag på studenttingsmøte 20.04 skal Studenttinget velge 

Velferdstinget for 2023/2024.  

• Disse sitter i ett år fra 1. juli og det er en lavterskel og spennende verv der 

man får muligheten til drive enda mer med studentpolitikk og forme 

velferdspolitikken i Gjøvik, Trondheim og Ålesund.  

• Representantene møtes én gang i måneden for å diskutere, vedta eller avslå 

de sakene som blir fremmet for Velferdstinget. De får også være med på 

seminarer, kurs og workshops i regi av Velferdstingets arbeidsutvalg og 

Velferdstingets samarbeidspartnere. 

Erfaringsskriv: 

• Minner om at dere som er ferdig i vervet som ITV dette semesteret må skrive 

erfaringsskriv.  
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• Hva er nyttig å vite for din etterfølger. Ta gjerne utgangspunkt i tidligere 

erfaringsskriv og fyll ut det som du synes mangler. 

• Sendes til meg innen søndag 7. mai. Greit å være ferdig med dette før 

eksamensperioden starter. 

 

Eventuelt 

Det skal oppnevnes studenter fra alle fakultet- som skal behandle søknader av 

meritterte undervisere. Lønnet verv 20 t. Sendes ut e-post. 

 

Møteevaluering  

Godt gjennomført møte. 

Savner en kort pause i møte. 

 


